
Fraværende: Jakob, Søren og Birgitte Bestyrelsesmøde 07.06.2021

Deltagere: Torkild, Steen, René og Jacob

1. Formandsskifte
2. Regnskab og kontingent
3. Legeplads

a) Højen
b) Renovation
c) AC-samarbejdet

4. Træer
5. Græs
6. Hjemmesiden og FB
7. Indkald til GF tirsdag den 14. september 2021

Referat af Jacob

1) Jacob går af som formand grundet private forhold. Se evt. mere i formandens covid19 beretning og 
fortsætter som suppleant. Torkild skifter som næstformand til formand, Steen bliver næstformand 
René går ind i bestyrelsen som kassér og Søren bliver sekretær (ny rolle som administrativ bindeled 
m mail via hjemmesiden)

2) A René fremlagde 2020 regnskabet og budget 2021 0g 2022. Ny strategi vedr. renovation af 
legepladsen med årlige budgetterede beløb på 35.000kr de kommende 5 år. Søges afstemt med 
ACP-naboerne. Ligeledes afsættes yderligere 5.000kr til grønt vedligehold. Foreningens egenkapital 
er knap. 130.000 kr. og forventes at være 150.000kr i 2022 alt efter beslutninger om vedligehold af 
grønt og legepladsen.
B Kontingent overblik er opnået og der gives direkte besked til de berørte medlemmer. 
Udfordringer med betaling og grønt vedligehold af fællesareal fra en fraflytter (Torkild og René). 
Kontingent 2021 på 600kr med sædvanlig indbetaler-bemærkning –  opkræves ved det omdelte 
indkald i denne måned.

3) Legepladsen
Vippedyrene er efterhånden slidt helt op efter talrige reparationer. Der afsættes midler til både lille
og store legeplads: 2x 5000kr hvis dette ikke vurderes ikke at være til strækkeligt nedtages de af 
sikkerhedsmæssige årsager.
Højens sider etableres i en weekend af Torkild og Søren - og bliver efterfølgende fyldt op med jord 
jf. tilbud fra anlægsgartneren (godkendt ved sidste GF). Pris i alt 33.000kr fordelt i regnskabsårene 
2020 og 2021 (eller rør på lager i 2020 og udgiftsført i 2021 – René bestemmer gangarten)
ACP-samarbejdet søger René vedr. renovation i år og i de kommende år, da alt stort set er ved at 
være slidt op. GF-beslutningen om et mere naturvenligt udtryk søges skabt med afbakkede 
stammer m lang holdbarhed. Men etableringerne er omkostningstung og bør gøres over en 
årrække.

4) GF besluttede sidste år at fælde 2 træer – dette er gjort – og der bør plantes et tilsvarende antal. 
Den store hængebøg på legepladsen



a) Vejle kommune har bedt bestyrelsen klippe grenene hen over cykelstien – dette gør Steen.
b) Om vi vil det eller ej. Den store hængebøg bør kraftigt beskæres eller helt fældes. Mange 

argumenter og en længere snak – også rundt i foreningen. Træet er ikke fredet og den 
nødvendige kraftige beskæring (råd, nedfald, træets årestruktur og volume/vægt) gør det til en 
bekostelig beslutning. 10.000kr eller ca. 25.000kr eller skal stammen lægges som klatre-
balancebom og dermed færre udgifter til bortskaffelse. Mulighederne er mange, men den 
kraftige beskæring nødvendig. Bestyrelsen opnåede enighed om en fældning, men tager det 
med som dialogpunkt på GF, da flere medlemmer har givet en mening til kende.

5) Græs: Jacob er fortsat i forhandlinger med gartneren. Der ønskes faste uger med klip og en kortere 
opsigelsesperiode 7-14 dage. Klip hver 2. uge i perioden fra påske til uge 42. I perioderne før og 
efter pr. bestilling med mdr. afregning til samme stk-pris.
Områder ved skrænter og bag stenene ml EEV og boldbanestien mv. indføres

6) Hjemmesiden starter 15/6 2021 og FB omdannes samtidig til en KØB/SALG/BYTTE/hjælpe forum.
På hjemmesiden vil der være information til de der køber/sælger hus – hvilket langt størestedelen 
af henvendelserne omhandler. Endvidere vil relevant info om græsslåning, vedtægter, referater, 
matrikkelkort m.m.m. være at finde mellem beskrivelser af lokalområdet m billedmateriale. 
Endvidere oprettes en mailfunktion der evt. kan gå på skift i bestyrelsen. Well done Torkild!!!

7) Omdeling af materiale
a) Hjemmeside info
b) Vedr. GF

I. Indkald til GF den 14/9 2021 kl. 19-21; Andkærhuse, Andkærvej 19, 7100 vejle – 
medbringe egne drikkevarer. Dette prøves af i håb om et styrket fremmøde – om
ikke andet så i 2022!

II. Dirigent/stemmetæller, regnskab til revisor min 8 dage før, indkald langt mere 
end 10 dage før men forslag senest den 4/9 2021 til Torkild.

III. Dagsorden jf. vedtægter
IV. 2 på valg evt. ved lodtrækning
V. Dialogpunkt om hængebøgen

c) Formandens Covid19 beretning m billede af Peter & Jacob
d) Referat fra 2020 – eller via hjemmesiden
e) Vedtægtsændringer fra 2020 – eller via hjemmesiden
f) Dagsordenen fra vedtægterne
g) Hængebøgsoplæg
h) Kontingent 600 kr. for 2021 ca. 14 dage før m indbetaler bemærkninger 

EEV+husnummer eller HCH+husnummer
f.eks. HCH 88 for H C Hansensvej nr. 88

Covid-beretningen fra den afgående formand 2021

Siden september 2020 har jeg bestræbt at være formand med visioner for en engageret bestyrelse og med 
frihed til at handle fornuftigt på vores alle sammens vegne. Dette er lykkedes! Vi blev sat i par på forskellige
opgaver vi havde interesse for - og vi er nået langt. Men som ny bestyrelse var rollefordelingen ikke helt 



kendt og i en periode, hvor det at måtte samles var en udfordring, blev mange opgaver i min indbakke eller 
på mit bord. Uindfriede forventninger om referatet fra GF2020, græsslåningsplanen eller højen på 
legepladsen – pakkepostreol, nye legeredskaber eller akut opgaver af defekte… fra- og tilflyttere eller deres 
ejendomsmæglere – opgaverne er mangeartede og i fremtiden kan mange af dem løses via hjemmesiden – 
det er i hvert fald forhåbningen. Årsagen til at jeg trækker mig som formand, er alene private forhold – og 
jeg giver ikke helt slip - jeg forbliver på sidelinjen, men slipper rollen som koordinator – og hen over 
sommeren vil den engagerede bestyrelses arbejde også kunne ses, rundt omkring på området. Den nye 
formand Torkild, har være med i bestyrelsen i mange år og af flere omgange – og der findes næppe en 
mere kompetent foreningsformand end Torkild.

Da normaliseringen med corona er godt i gang, er den klare forhåbning også at vi kommer tilbage i vant 
gænge - den som er beskrevet i vores vedtægter. Dvs. GF i april m.m.m. 

I det forgangene år, har de største overvejelser været vedr. legepladsen, de grønne arealer og opsætningen
af en administration, der kan servicere medlemmerne effektivt – om end det er frivilligt arbejde.

Anbefalede overvejelser til den nye bestyrelse:
Renovation af legepladsen – hvad må det koste om året?
Hvor meget vil vi give for grønt vedligehold?

Foreningen har hvad der svarer til 10 års opsparing i egenkapital, men også et efterslæb på vedligehold af 
legeplads og de grønne arealer – begge dele blev prioriteret på sidste års GF i 2020. Den sidste bestyrelse 
var gode til at få tingene til at strække – Den nye bestyrelse bør investere i stedet for at renovere. 

Hjemmesiden bliver med garanti en gevinst i forhold til tid på administration og service af vores 
medlemmer – og fremtidige medlemmer. Fortællingerne om vores forening og lokalområdet bør prioriteres
fremadrettet så vi sikre de bedste fakta i til konteksten - og med den nye rollefordeling, er jeg lige i 
baghånden, som suppleant - både i tilfælde af spørgsmål eller til en hurtig opgaveløsning.

Glæder mig til vi ses den 14/9 2021 kl. 19-21 i Andkær – god sommer!

Mvh Jacob


